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Protokoll från Årsmöte 2012 

 
 

Datum:  2013-03-18 
 
Plats: Johan och Birgittas garage, Vikingavägen 2 
 
 
1. Ordförande öppnar mötet 
 
Styrelsens ordförande Odd Hegewald öppnade mötet och inledde med att hälsa alla deltagare 
hjärtligt välkomna. Alla deltagare passade även på att presentera sig kort för varandra. 
 
 
2. Uppförande av förteckning över närvarande röstberättigande medlemmar (en röst 
per fastighet) 
 
En lista skickades runt och samtliga deltagare fyllde i sitt namn och majoriteten även sin e-
postadress. 
 
 
3. Val av ordförande för mötet 
 
Odd Hegewald utsågs som ordförande för mötet. 
 
 
4. Val av protokollförare och justerare för protokollet 
 
Till protokollförare valdes Johan Blomqvist. Till att justera protokollet valdes Lars 
Westermark och Valter Sjöberg. 
 
 
5. Fråga om kallelse till mötet behörigen skett. 
 
Årsmötesdeltagarna konstaterade att kallelse skett på ett korrekt sätt. 
 
 
6. Styrelsens redovisningshandlingar 
 
Deltagarna fick en kopia på och Odd Hegewald läste upp verksamhetsberättelsen (bilaga 1). 
Närvarande passade i detta sammanhang på att samtidigt även tacka styrelsens ordförande 
Odd Hegewald för hans många insatser under det gångna året. 
 
Kassören delade ut en kopia på en kassarapport (bilaga 2) och läste upp innehållet. I kassan, 
och på plusgirokontot, finns för närvarande 34 494 kronor. 
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7. Revisionsberättelse 
 
Revisionsberättelsen, underskriven av revisorerna Marie-Louise Axelsson och Caroline 
Björling, lästes upp. Inga anmärkningar fanns med avseende på föreningens räkenskaper och 
ansvarsfrihet för styrelsen föreslogs. 
 
 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 
 
 
9+10+11. Val av styrelseledamöter, suppleanter, revisorer, revisorssuppleanter och 
valberedning 
 
Elisabeth Jarl har avböjt omval som ledamot i valberedningen. Årsmötet fattade därför beslut 
om att valberedningen enbart skall bestå av två personer. Årsmötet beslutade i övrigt i 
enlighet med de förslag som lades fram.  
 
Nuvarande förtroendevalda: 
Befattning Namn Vald tom 
Styrelseordförande Odd Hegewald 2014 
Styrelseledamot Pär Wessman 2013 
Styrelseledamot Tommy Westh 2014 
Styrelseledamot Peter Lööwf 2014 
Styrelseledamot/Kassör Johan Blomqvist 2014 
Styrelsesuppleant Johan Brauner 2013 
Styrelsesuppleant Kristina Lantz 2014 
Ordförande valberedning Anitha Sandberg 2013 
Ledamot valberedning Pär Wessman 2013 
Revisor Marie-Louise Axelsson 2013 
Revisor Caroline Björling 2014 
Revisorsuppleant Gunilla Tallbäck 2013 
Revisorsuppleant Monika Westermark 2013 

 
 
12. Fastställande av avgifter 
 
Styrelsen föreslog oförändrade avgifter och årsmötet beslutade i enlighet med detta förslag.  
 
Ovanstående innebär i korthet: 
• Medlemsavgiften är 200 kr/år och fastighet 
• Tillgång till EVBKs roddbåt kostar 100 kr i engångsavgift samt 100 kr/år och fastighet 
• Båtplats vid Erikstensbryggan eller vid Vikingabryggan kostar 300 kr/år och plats 
• Kommunal avgift (avseende arrendet) för båtplatser vid Vikingabryggan tillkommer med 

400 kr/år och plats 
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13. Förslag om att införliva bastuföreningen i EVBK 
 
Den nuvarande bastun nere vid Erikstensbryggan byggdes 1974. En separat förening bildades 
med ett femtontal familjer som medlemmar. Medlemsantalet ökade något de nästföljande åren 
och var som mest uppe i ett tjugotal. Men sedan ett tiotal år tillbaka för föreningen en tynande 
tillvaro. Medlemsantalet, och aktivitetsnivån, har successivt sjunkit till ett minimum. Det 
finns i dagsläget ett visst underhållsbehov på bastun.  
 
Om bastuföreningens verksamhet införlivades i EVBKs så skulle det kunna innebära en liten 
nystart. Dels så skulle nog bastun börja nyttjas lite mer frekvent och dels så skulle lite 
nödvändigt underhåll kunna göras, t ex i samband med EVBKs ordinarie städdag på våren. 
Dessutom så slipper vi ifrån dubbla årsmöten, dubbel administration, osv. Samtidigt så är ju 
EVBK ändå redan att betrakta som ”huvudansvarig” för det som händer på marken nere vid 
Erikstensbryggan. 
 
Ovanstående har gjort att bastuföreningen har föreslagit att dess verksamhet skall införlivas i 
EVBKs. 
 
Om EVBKs årsmöte samtycker till förslaget skulle bastun hanteras på likartat sätt som den 
gemensamma båten. Dvs de medlemmar som önskar nyttja bastun får betala en separat avgift 
för att få tillgång till nyckel, samt en årlig avgift. Inget ”bokningssystem” är aktuellt utan 
principen med ”först till kvarn” kommer att gälla. Dessutom skulle det inom EVBK utses en 
speciell ”bastuansvarig” som bla tar hand om utdelningen av nycklar och planering av 
eventuellt underhåll. Eftersom det är svårt att bedöma exakt hur många av EVBKs 
medlemmar som skulle vilja ha tillgång till bastun så är det svårt att sätta avgifterna helt rätt 
från början men tanken är att, efter en initial period, så skall bastun vara självfinansierad av de 
extra avgifterna precis som den gemensamma båten. 
 
Årsmötet fattade beslut om bifall och uppdrog åt styrelsen att ordna med de nödvändiga 
detaljerna. I samband med att vi begär in årets medlemsavgifter, normalt i slutet av maj, skall 
alla i området få mer information om den gemensamma bastun. 
 
 
14. Upprättande av listor för frivilliga till gräsklippning och sophämtning vid 
Erikstensbryggan, samt årets ”Vi kan kanske hjälpa till”-lista 
 
En lista skickades runt och gräsklippning samt tömmande av soptunnan vid Erikstensbryggan 
inför kommande säsong fördelades på ett antal frivilliga medlemmar.  
 
En ”Jag kan kanske hjälpa till”-lista cirkulerades runt och ett antal medlemmar skrev upp sina 
namn och telefonnummer. Tanken är att nyttja listan vid tillfällen då det behövs lite fler 
händer. T ex om det skall rensas vass eller om vi behöver ta ned ett träd. 
 
 
15 Övriga frågor 
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15.1 Ny Webbredaktör 
 
EVBK är i behov av en ny webbredaktör (den gamla har flyttat från Skärvik) och en medlem 
har uttryck intresse för tjänsten. Odd Hegewald förmedlar kontaktuppgifter. 
 
 
15.2 Vikingabryggan skadad av isen 
 
Isen har gått hårt åt Vikingabryggan i år. Odd Hegewald och Tommy Westh kommer att 
inspektera och planera nödvändiga åtgärder. 
 
 
 
Därefter tackade ordförande deltagarna och förklarade årsmötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet             Justeras  Justeras 
 
 
 
____________________               _____________________ _____________________ 
Johan Blomqvist             Valter Sjöberg  Lars Westermark 


